
Bestyrelsesmøde tirsdag 11 september 2018 kl 19.30

Susanne nr. 43, Flemming nr. 60, Kim nr. 23, Jens nr. 37, Ferie Torben nr. 21 

Punkter.

Orientering, generelt, fra alle!

NETS registrering af foreningens adresse, og dermed forkert adresseret breve skulle nu være i 
orden.
Martin ”åbner” forenings postkasse i E-Box systemet, så bør alt være på plads efter 5 år.

Ingen tilbagemeldinger om lugtgener, efter aftale med naboforeningen om flytning af affalds 
containere.

Rengøring af fælles affaldsbeholder - Molokker. 

Onsdag den 19. september,
NB! molokker vil været afspærret mellem mandag aften den 17. september til onsdag den 19. 
september aften -  for tømning og rengøring

De små huse - hullet.

Sagen afsluttet med regning betalt. Tilfredshed bordet rundt med fældning mm ved 
busholdepladsen.

Vores "trekant" lejeaftale

Naboforening har indbetalt årlig leje for brug af parkeringsarealet, men formanden rykker for 
underskrift af lejeaftalen. Lejebeløbet stiger første år med 1,5%, og følger derefter pristallet, hvis 
de stadig vil leje arealet.

Plan for vores grønne områder 1- 5-10 år evt. fremlægge plan på generalforsamling.

Tilbagemelding fra gartner i foråret. Bevare den eksisterende beplantning, med følgende 
tilretninger:

Ved legepladsen: Træerne ved nr. 61-65 har svamp, fældes indenfor 2-3 år, nye 
plantes, kan planlægge som arbejdsdags arbejde - Min kommentar

Skråning ved 39-40: fræse rødder væk. Prof. arbejde bestilles.

Æbletræer ved parkeringspladsen ved nr. 24 fældes, det samme ved nr. 45. samt     
nr. 60



Kommende arbejdsdag.

De 4 store træer på skråning ved nr. 60. Er de vores? Og hvis ja, skal de fældes Prof.  
arbejde.

Fyret, ligeledes en plan for 1- 5-10, med en plan for økonomien - investering.

Fyret indreguleret. Kim indstiller skabene efter beregning. Sommeren igennem har 1-2 fyr været 
nok, så vi kan allerede se frugten af arbejdet.



Plantegning over vores huse med de enkelte rækkers maling af udhuse og fælles front for en hel 
række.

En beboer har henvendt sig med spørgsmål om farvekode til maling af udvendige skure. Alle 
bestyrelsesmedlemmer melder tilbage med farvekoder for egen række, så tegning med farvekode 
kan udfærdiges og lægges på hjemmesiden.

Have dag i efteråret. Den 30. september kl 9-13 mødested varmecentralen.

Se vedhæftede arbejdsplan.

Arbejdsplanen er udfærdiget, så alle kan deltage - uanset fysisk formåen.

Nabo hjælp, hjerte starter, mm.

En henvendelse fra naboforeningen, ved Steen nr. 15 vedr. ansøgning om tilskud til hjertestarter, 
kom lidt sent, skæringsdato var 1 september.

Men der er hjertestarter på Slettebjerget, Lerbjerg Lod nr. 31 - se APP hjertestarter fra 
Trygfonden. Ligeledes er der hjerteløbere i området.

Jens undersøger på foreningens vegne evt. Nabohjælp tilmelding, mm

Stibelysning

Vi har lamper til 1-2 år frem. Så vil det være økonomisk rentabelt at udskifte vores 24 lysgivere.
Jens tager kontakt til naboforeninger. Dette for at få planlagt at få de ”rigtige” lysgiver, således at de falder 
ind i de fremtidige lysgivere, der opsættes af Hillerød kommune - fælles adgangsvejes og i de enkelte 
bebyggelser.

Jens Erland nr. 37


